
Rada Miejska                                                                                        

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł Nr XVIII/2016 

z XVIII-tej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 26 kwietnia 

2016 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:00 , a zakończono o godz. 17:15. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 14 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu).  

( Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. nr 2 do protokołu). 

Obrady prowadził - Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

-  Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego - Józef Blank 

-  Starosta Nowomiejski                           -  Andrzej Ochlak 

-  Zastępca Burmistrza                             - Krzysztof Widźgowski 

-  Zastępca Skarbnika Miasta                   - Marzena Krzemińska 

-  Kierownik Referatu Inwestycji i Mienia 

   Komunalnego                                       -  Damian Artuszewski 

-  Adwokat                                              - Tomasz Kwiatkowski 

-  Przewodniczący Rady Powiatu             - Kazimierz Wiśniewski 

-   Wiceprzewodniczący Rady Powiatu    - Romuald Koszewski                                

-  Radni Rady Powiatu                             - Elżbieta Grzonkowska, Marek Piątkowski,  

                                                                 Paweł Dreszler 

- Zastępca Dyr. Gimnazjum im.  

  Filomatów Nowomiejskich                    - Hanna Graczyk 

 

- Opiekun Samorządu Uczniowskiego     - Magdalena Kortes 

  Gimnazjum 

- Trener lekkoatletyki                               - Leon Prusakowski                                                 

- Uczeń Gimnazjum im. Filomatów Nowomiejskich – Kacper Antoszewski 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego             - Dorota Osińska, Dariusz Sobaszkiewicz, Katarzyna  

                                                               Markowska, Tomasz Rogoziński  

- Przewodniczący Młodzieżowej 

  Rady Miasta                                        - Edward Klimek 
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Zatwierdzony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XVII-tej sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście    

    Lubawskim za rok 2015. 

8. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2015 dla Gminy Miejskiej Nowe     

    Miasto Lubawskie. 

9. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w Nowym Mieście Lubawskim  

    za 2015 r. 

10. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z  

      wykonania budżetu Gminy Miejskiej za rok 2015 oraz podjęcie uchwały w sprawie  

      absolutorium : 

       a ) sprawozdanie Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego z wykonania budżetu za rok  

           2015 wraz z informacją o stanie mienia Gminy, 

       b)  sprawozdanie finansowe, 

       c)  opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy  

           za rok 2015 wraz z informacją o stanie mienia Gminy, 

       d)  opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy za rok 2015 oraz  

            wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium, 

       e)  opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o  

            udzielenie absolutorium Burmistrzowi Nowego Miasta Lubawskiego, 

       f)  dyskusja nad wykonaniem budżetu Gminy za rok 2015, 

       g)  podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze  

            sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2015, 

        h) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie  

     na 2016 r. 

12.Podjęcie uchwały o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu  
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     zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto Lubawskie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej  3 lat nieruchomości  

     stanowiących własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania  wody i odprowadzania  

     ścieków na terenie Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryf  za zbiorowe  

      zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków obowiązujących  na terenie  

      miasta Nowe Miasto Lubawskie. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie  

      Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/100/2011 Rady Miejskiej w Nowym  

     Mieście Lubawskim z dnia 6 grudnia 2011 r. w sprawie trybu i sposobu powoływania i  

     odwoływania  członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Nowym Mieście Lubawskim  

     oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania. 

18. Przyjęcie projektu obwieszczenia Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim w  

      sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie szczegółowych warunków  

      przyznawania i odpłatności za  usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z  

      wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami   

       psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia  

      od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

19 . Odpowiedzi na zapytania radnych. 

20 . Zakończenie sesji. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja dokonał otwarcia XVIII-tej sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 14 radnych, a więc obrady 

są prawomocne.                                       

Wśród zaproszonych gości był obecny Kacper Antoszewski - tegoroczny medalista 

Mistrzostw Polski Juniorów i Juniorów Młodszych w Spale wraz ze swoim trenerem 

lekkoatletyki w Nowym Mieście Lubawskim Leonem Prusakowskim. Burmistrz Józef Blank 

wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej Marcinem Deją pogratulował trenerowi i medaliście 

zdobycia brązowego medalu na mistrzostwach, życząc jednocześnie dalszej determinacji w 

osiąganiu kolejnych sukcesów i rozwoju kariery sportowej, wręczając medaliście adres i 

nagrodę, a trenerowi, kwiaty. Trener – L. Prusakowski podziękował za wyróżnienie. 



4 

 

W sesji uczestniczyli także przedstawiciele Samorządu Uczniowskiego Gimnazjum im. 

Filomatów Nowomiejskich wraz z zastępcą dyrektora Hanną Graczyk i opiekunem 

Magdaleną Kortes, którzy z rąk Burmistrza Józefa Blanka, Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Marcina Deji oraz radnej Lilii Karczyńskiej otrzymali gratulacje wraz z upominkami za 

zdobycie po raz pierwszy w historii szkoły ogólnopolskiego Certyfikatu „Szkoła 

Demokracji”. 

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja na sekretarza obrad zaproponował radnegoAdama 

Kłosowskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie (14”za”) 

wybrała radnego – Adama Kłosowskiego na sekretarza obrad. 

Ad. pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej –M. Deja odczytał wniosek Burmistrza Nowego Miasta 

Lubawskiego o wprowadzenie zmian w porządku obrad.  

Wniosek stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Następnie poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad w pkt 16. Podjęcie 

uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miejskiej 

Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) przyjęła proponowaną zmianę. 

Rada Miejska nie wniosła innych zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja przedstawił porządek obrad XVIII- tej sesji Rady 

Miejskiej.                                                    

Ad. pkt 4 

Protokół z XVII-tej sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w pok. nr 36 Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

Sekretarz obrad poprzedniej sesji – radna Zofia Wilbrandt nie zgłosiła uwag do protokołu.   

Pozostali radni również nie wnieśli uwag do protokołu. 

Protokół z XVIII-tej sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie 

(14 „za”).                                                    
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Ad. pkt 5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Burmistrz Miasta –J. Blank przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej w 

zakresie bieżącej działalności Burmistrza.  

 Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. pkt 6 

Radni nie złożyli na sesji w formie pisemnej interpelacji. 

Radna Zofia Wilbrandt  wniosła ustnie zapytania: 

- zwróciła się z zapytaniem w imieniu właścicieli łąk dlaczego nie mogą sprzątać posiadanych 

terenów; 

- wskazała na  agresywne zachowanie młodzieży przebywającej pod mostem przy ul. Wodnej. 

Ad. pkt. 7 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście  

Lubawskim za rok 2015.  

Sprawozdanie zostało przedstawione na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 25 kwietnia 

2016 r., a ponadto zostanie umieszczone na Biuletynie Informacji Publicznej. 

Radni nie wnieśli pytań do przedstawionego sprawozdania.  

Rada Miejska przyjęła sprawozdanie, nie wnosząc uwag.   

Sprawozdanie stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt.8 

Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2015 w Gminie Miejskiej Nowe 

Miasto Lubawskie. 

Ocena została przedstawione na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 25 kwietnia 2016 r., a 

ponadto zostanie umieszczona na Biuletynie Informacji Publicznej. 

 Radni nie wnieśli pytań do przedstawionej oceny.  

Rada Miejska przyjęła ocenę, nie wnosząc uwag.   

Ocena stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt.9 

Sprawozdanie  z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w Nowym Mieście Lubawskim  

 za 2015 r. 

Sprawozdanie zostało przedstawione na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 25 kwietnia 

2016 r., a ponadto zostanie umieszczone na Biuletynie Informacji Publicznej. 
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Radni nie wnieśli pytań do przedstawionego sprawozdania.  

Rada Miejska przyjęła sprawozdanie, nie wnosząc uwag. 

 Sprawozdanie stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt. 10 

Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Miejskiej za rok 2015 oraz podjęcie uchwały w sprawie 

absolutorium : 

a) Radni otrzymali sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2015 wraz z informacją o stanie mienia 

Gminy na piśmie w m-cu marcu 2016 r. Sprawozdanie wraz z informacją o stanie mienia Gminy były 

rozpatrywane przez Komisję Rewizyjną na posiedzeniu dniu 18 kwietnia 2016 r. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Józef Blank przedstawił sprawozdanie z wykonania 

budżetu za rok 2015 wraz z informacją o stanie mienia Gminy . Sprawozdanie wraz z informacją 

stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

b) Radni otrzymali sprawozdanie finansowe na piśmie w m-cu kwietniu 2016 r. Sprawozdanie było 

rozpatrywane przez Komisję Rewizyjną na posiedzeniu w dniu 18 kwietnia 2016 r. Burmistrz Nowego 

Miasta Lubawskiego – Józef Blank przedstawił sprawozdanie finansowe . Sprawozdanie stanowi zał. 

nr 9 do protokołu. 

c) Uchwałę RIO.IV-0120-104/16 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie 

z dnia 11 kwietnia 2016 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza  Nowego 

Miasta Lubawskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie 

za 2015 r. odczytał Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Opinia była rozpatrywana przez Komisję Rewizyjną na posiedzeniu w dniu 18 kwietnia 2016 r. 

Uchwała stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

d) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej – Adam Kłosowski odczytał opinię 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w sprawie wykonania budżetu miasta za rok 2015 

oraz wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Nowego Miasta Lubawskiego. 

Wniosek wraz opinią stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

e) Uchwałę RIO.IV-0120-118/16 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie 

z dnia 19 kwietnia 2016 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście Lubawskim w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Nowego Miasta 

Lubawskiego za 2015 r. odczytał Przewodniczący Rady Miejskiej - Marcin Deja. 

Uchwała stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

f) Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja otworzył merytoryczną dyskusję nad 

wykonaniem budżetu Gminy za rok 2015. 

W dyskusji nikt głosu nie zabierał. 
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g) Przewodniczący Rady Miejskiej- Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2015 rok. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XVIII/111/2016 – stanowi Zał. Nr 13 do protokołu. 

h) Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej- Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Nowego Miasta Lubawskiego absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2015 r. 

Na ustawowy skład 15 radnych w głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Rada Miejska w głosowaniu 

jawnym jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie.                                                   

Uchwała Nr XVIII/112/2016 – stanowi Zał. Nr 14 do protokołu. 

Ad. pkt 11 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – J. Oelberg przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie  

na 2016 r. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XVIII/113/2015 – stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

Ad. pkt 12 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej – K. Hoppe przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu  

zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XVIII/114/2016 – stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

Ad. pkt 13 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej – K. Hoppe przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej  3 lat nieruchomości  

stanowiących własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XVIII/115/2016 – stanowi zał. nr 17 do protokołu. 
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Ad. pkt 14 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej – K. Hoppe przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania  wody i odprowadzania  

ścieków na terenie Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XVIII/116/2016 – stanowi zał. nr 18 do protokołu. 

Ad. pkt 15 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej – K. Hoppe przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryf  za zbiorowe  

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków obowiązujących  na terenie  

miasta Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XVIII/117/2016 – stanowi zał. nr 19 do protokołu. 

Ad. pkt 16 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie  Gminy Miejskiej 

Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XVIII/118/2015 – stanowi zał. nr 20 do protokołu. 

Ad. pkt 17 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/100/2011 Rady Miejskiej w Nowym  

Mieście Lubawskim z dnia 6 grudnia 2011 r. w sprawie trybu i sposobu powoływania i  

odwoływania  członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Nowym Mieście Lubawskim oraz 

szczegółowe warunki jego funkcjonowania. 

 Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XVIII/119/2015 – stanowi zał. nr 21 do protokołu. 

Ad. pkt 18 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie  projekt 

obwieszczenia Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim w  sprawie ogłoszenia tekstu 
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jednolitego uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za  

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami  psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Rada Miejska jednomyślnie (14”za”) przyjęła obwieszczenie w  sprawie ogłoszenia tekstu 

jednolitego uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za  

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami  psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Obwieszczenie – stanowi zał. nr 22 do protokołu. 

Ad. pkt 19 

Odpowiedzi na zapytania radnej Z. Wilbrandt udzielił  Burmistrz – J. Blank: 

- odnośnie terenów, które znajdują się w bezpośrednim sąsiedztwie Drwęcy, a więc w 

rezerwacie, jeśli wycinka dotyczy odpowiedniej grubości czy średnicy drzew, to wymagana 

jest zgoda właściciela nieruchomości, ale i Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska.  

Jeśli są krzewy w rezerwacie, to również takiej zgody wymagają, a więc nikt nie powinien ich 

wycinać bezprawnie. Natomiast jeśli to dotyczy terenów innych, to właściciel przede 

wszystkim musi wyrazić zgodę, a z kolei samemu, przy określonych warunkach średnicy 

drzewostanu, mieć zgodę, właściwego na tym terenie organu samorządu terytorialnego. I tutaj 

mam prośbę do p. radnej o kontakt z pracownikiem ochrony środowiska naszego Urzędu – 

Katarzyną Markowską, aby przedstawić informację kompletną, którego miejsca dotyczy, 

jakiego drzewostanu, abyśmy mogli ewentualnie podjąć wspólne działania, 

- jeśli chodzi o agresywną  młodzież przy ul. Wodnej, komendanci Straży Miejskiej jak i 

Komendy Powiatowej Policji są obecni na sesji, a więc szanowni Panowie Komendanci 

polecam większej uwadze ten teren. Ja przy kolejnym spotkaniu z komendantami służb 

mundurowych na ten temat będę rozmawiał. Będę chciał się zapoznać jakie działania zostały 

podjęte bądź jak wygląda sytuacja na bieżąco. 

Ad. pkt 20 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

M. Deja zamknął obrady XVIII-tej sesji Rady Miejskiej.  

 

Sekretarz obrad:                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej                 

Adam Kłosowski                                                                                 Marcin Deja                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

        


